
Schmidt over 'De huidige crisis der rede in de wijsbegeerte'; in
november prof. dr. F. A. Vening Meinesz over 'De reis van de
onderzeeboot K XVIII en de bereikte resultaten'; in december
dr. H. Oldewelt over De Socratische filosofie'; in maart prof. dr.
F. Sassen over 'Augustinus en Thomas van Aquino' en prof. dr.
J. Tinbergen over 'Crisispolitiek en wiskunde' en in mei J. J. Poort-
man over 'De noodzaak der eenzijdigheid'.

En voorlopig ging men zo door. Ir. C. van Traa kwam met
'Wordt Zuid-Holland lelijk?'; dr. Garmt Stuiveling sprak over
'Stromingen in de moderne poëzie'; mr. G. E. van Walsum, onze
huidige burgemeester, over 'De toekomst van onze politieke par-
tijen'. En nadat ook prof. mr. B. M. Telders aan het woord was
geweest over 'Het internationaal Rijnvaart-régime', werden de
Kringleden in december 1937 verrast door de aartsvaderlijke ver-
schijning van prof. N. A. Berdjajew in hun midden met als onder-
werp: 'L'homme et l'histoire; la personne humaine et Ie progrès'.
Een indrukwekkende en tegelijk feestelijke avond, waarmee het
Bestuur eer inlegde.

Nog steeds had men het besef, met de Kring op de goede weg
te zijn. Het was duidelijk, dat men moest voortgaan met het ge-
kozen systeem van de zelfwerkzaamheid in de diverse groepen.
En men beschouwde het voor de Kring als een taak, ja als een
dwingende plicht, te stimuleren tot denken en tot verdieping, en
vooral ook de waarde/t der #ee.yte//yA:e vr/yVje/V/ te onderstrepen.

Op 5 oktober 1938 werd in de namiddag het 25-jarig bestaan
van de Kring herdacht. Voorzitter Hijmans van den Bergh hield
een herdenkingsrede, gevolgd door de ere-voorzitter mr. R. Mees.
Geen wonder, dat deze van een zekere tevredenheid kon getuigen
over de ontwikkeling van zijn geesteskind. In Restaurant Wolff
verenigde hij daarna bestuur en genodigden, waaronder een aan-
tal oud-bestuursleden, aan een feestmaal. De avond werd besloten
met voordrachten van mevr. I. Zeilinga-Doodeheefver.

Deels actuele, deels wijsgerige onderwerpen bleven nog aan de
orde van de dag. Zo sprak (nov. '38) mr. F. J. Brevet over 'Wat
doen wij met de oude Beurs?', toen de nieuwe Beurs zijn voltooiing
naderde. C. Kolff besprak 'Plannen voor een centraal vliegveld'.
Ir. J. C. W. Boks behandelde 'Het begrip speelruimte in de moderne
architectuur'. Daarnaast bespraken de professoren Brugmans, Pos
en Van Os verschillende kennis-theoretische problemen voor de
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